
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2022-08-23

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Ann-Christin Cachrimanidou.
vice ordf, Tomas Sundström, Agneta Uddenberg, Efrem Cachrimanidis

1. Dagordning skickad via mail.

2. Föregående protokoll: Gunnar går igenom föregående protokoll. Ang den artikel som
diskuterades på mötet har Gunnar kontaktat Peter Johansson och pratat om att
uppmärksamma Philip från Ludvika.

3. Ekonomi: Annika är fortfarande sjuk men har rapporterat till Gunnar. Föreningen håller
budget relativt väl. Det finns avsatta medel i budget till städ men utifrån det ekonomiska
läget tar Ann-Christin och Agneta på sig att städa även under hösten.

En ny dator behöver köpas in och olika alternativ diskuteras. Det går att köpa begagnad
bra dator till bra pris. Efrem undersöker detta vidare. Styrelsen enas om att sikta på att
hitta en begagnad dator till ett pris på 2.000,- . 4.000,-. Gunnar påtalar att vi även kan
behöva ett office-paket.

4. Program för hösten
3-klubbsmatch Blge/Falun/Insjön spelas i Falun 22/9.

Den föreslagna damtävlingen diskuteras och det är svårt att hitta datum under hösten.
Maria föreslår att Borlänge tillfrågas om att klubbarna delar ansvar för den tävling som
Borlänge hitintills ordnat och att Falun tar på sig att ordna tävlingen i vår. Maria pratar
med Borlänge.

Simultantävling diskuteras. Det finns en ny modell med inriktning hög/låg. Styrelsen
enas om att fortsätta med vanlig simultan vid två tillfällen under hösten 4/10 och 29/11.
Hög/lågtävling är inplanerad på tisdagskvällar i programmet.

Patrik kommer att ansvara för en fortsättningskurs under hösten.



5. Övriga frågor: Ann-Christin och Efrem föreslår att fastighetsägaren skall tillfrågas om
att sätta skivor i taket i det inre spelrummet för att dämpa ljudet. Efrem skall undersöka
detta vidare och tillfråga Per Norman om förslag till lösning av problemet.

Nästa styrelsemöte: 2022-10-11

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


